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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 14 september 2015. 

 

 

§ 2  
Interpellation om Rådet för mänskliga rättigheter 
(nr 2015:8) 
Dnr 107-273/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Madeleine Sjöstedt (FP) har ställt en interpellation om Rådet för 

mänskliga rättigheter. Kommunfullmäktige beslutade den 16 

februari 2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Livh (V) besvarar interpellationen. Skriftligt svar i 

bilaga 1. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Livh, Gulan Avci, Gita Nabavi, 

Stina Bengtsson, borgarrådet Brinck och Rickard Wall. 

 

 

§ 3  
Bordlagd interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 11 för år 

2015. 
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§ 4  
Interpellation om kommunstyrelsens Råd för mänskliga 
rättigheter (nr 2015:16) 
Dnr 107-443/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Cecilia Brinck (M) har ställt en interpellation om 

kommunstyrelsens råd för mänskliga rättigheter. 

Kommunfullmäktige beslutade den 30 mars 2015 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Ann-Margarethe Livh (V) besvarar interpellationen. 

Skriftligt svar i bilaga 2. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Livh och Brinck samt Gita 

Nabavi. 

 

 

§ 5  
Interpellation om tiggeriförbud (nr 2015:20) 
Dnr 107-497/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen  

Maria Danielsson (SD) har ställt en interpellation om 

tiggeriförbud. Kommunfullmäktige beslutade den 30 mars 2015 

att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Ewa Larsson (MP) besvarar interpellationen. 

Skriftligt svar i bilaga 3. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet E. Larsson och Rickard Wall. 
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§ 6  
Interpellation om fattiga EU-medborgare (nr 2015:24) 
Dnr 107-620/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Erik Slottner (KD) har ställt en interpellation om fattiga EU-

medborgare. Kommunfullmäktige beslutade den 20 april 2015 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 4. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet E. Larsson, Erik Slottner, Andrea 

Ström, Gita Nabavi och Alexandra Mattson. 

 

 

§ 7  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 25-27 

och 29-42 för år 2015. 

 

 

§ 8  
Ändring i föredragningsordningen 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkterna 49-53 på 

föredragningslistan före punkt nr 24. 
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§ 9  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. (Nr 2015:43) av Sofia Modigh (KD) om ledarskap inom 

äldreomsorgen RVIII 

Dnr 107-1323/2015 

2. (Nr 2015:44) av Erik Slottner (KD) om Fryshuset i 

Skärholmen. RI 

Dnr 107-1326/2015 

3. (Nr 2015:45) av Anna König Jerlmyr (M) om 

återkommunalisering av Fryshuset i Skärholmen. RI 

Dnr 107-1340/2015 

4. (Nr 2015:46) av Jan Jönsson (FP) om fritidsverksamheten i 

Skärholmen. RI 

Dnr 107-1345/2015 

5. (Nr 2015:47) av Andrea Ström (M) om vräkning av barn. 

RVI 

Dnr 107-1346/2015 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 10  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) ställer en fråga om 

återkommunaliseringar. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Björn Ljung (FP) ställer en fråga om permanent bygglov för 

Klarakyrkans matverksamhet. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  
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Fråga nr 3 

Margareta Haglund (SD) ställer en fråga om nya Slussen. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om snabba bostäder. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om våldsbejakande extremism. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet J. Larsson (M) ställer en fråga om 4000 nya bostäder 

i Skärholmen. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Frida Johansson Metso (FP) ställer en fråga om de marockanska 

gatubarnens välfärd och sociala rättigheter. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Stina Bengtsson (C) ställer en fråga om remisser och löften. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 11  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och 

delgivits berörda organ anmäls, bilaga 5. 
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§ 12  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 6. 

 

 

§ 13  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 14 september 2015. 

 

 

§ 14  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2015-09-07 
Skrivelse 9 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag. 

3. Om inte annat framgår inträder den senast valda ersättaren 

sist till tjänstgöring för sitt parti. 

4. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

5. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

6. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2015-09-07 behandlas, bilaga 7. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 
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§ 15  
Upphandling av systemstöd för rekrytering 
(Utl. 2015:71) 
Dnr 170-869/2015 

 
Beslut 

1. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att genomföra en förnyad 

centralupphandling av systemstöd för rekrytering. 

2. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge stadens samtliga 

bolagsstyrelser i uppdrag att lämna fullmakt för att delta i 

såväl centralupphandling av systemstöd för rekrytering 

som avtalsförvaltning. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:71 behandlas. Utlåtandet 

gäller upphandling av systemstöd för rekrytering. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 16  
Regler om lokalt partistöd i Stockholms stad 
(Utl. 2015:72) 
Dnr 109-385/2015 

 

Beslut 

Regler om lokalt partistöd i Stockholms stad godkänns enligt 

bilaga till utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:72 behandlas. Utlåtandet 

gäller regler om lokalt partistöd i Stockholms stad. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 17  
Beslut om ny skattesats på grund av skatteväxling 
mellan Stockholms stad och Stockholms läns landsting 
(Utl. 2015:73) 
Hemställan till Finansdepartementet genom Kommunförbundet 
Stockholms Län  
Dnr 151-607/2015 

 

Beslut 

Stockholms stad ska tillsammans med Stockholms läns 

landsting och övriga kommuner i länet hemställa hos 

Finansdepartementet att de länsvisa skattesatserna i 2 § och 3 § 

förordningen (2013:976) om kommunalekonomisk utjämning 

höjs 2 öre för kommunerna och sänks 2 öre för Stockholms 

läns landsting från och med den 1 januari 2016. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:73 behandlas. Utlåtandet 

gäller beslut om ny skattesats på grund av skatteväxling mellan 

Stockholms stad och Stockholms läns landsting. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 18  
SISAB:s nyproduktion av skola i Norra 
Djurgårdsstaden (Utl. 2015:74) 
Genomförandebeslut 
Dnr 112-978/2015 

 
Beslut 

Genomförande av nybyggnation av skola i Norra 

Djurgårdsstaden till en total investeringsutgift om ca 416 

mnkr, godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:74 behandlas. Utlåtandet 

gäller SISAB:s nyproduktion av skola i Norra Djurgårdsstaden. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Burell, Markus Nordström, 

Sebastian Wiklund, Ingegerd Akselsson Le Douaron och Freddy 

Grip. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Burell (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 19  
Utfärdande av eldningsförbud utomhus (Utl. 2015:75) 
Förslag från Storstockholms brandförsvar 
Dnr 114-1022/2015 

 
Beslut 

Kommunstyrelsen ges rätten att föreskriva om eldningsförbud 

enligt förordningen om skydd mot olyckor. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:75 behandlas. Utlåtandet 

gäller utfärdande av eldningsförbud utomhus. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 20  
Överenskommelse om exploatering för bostäder och 
förskola inom fastigheten Enskede Gård 1:1 samt 
bostäder inom fastigheten Årsta 1:1 i Årsta med JM AB 
Årstastråket etapp 1 (Utl. 2015:76) 
Genomförandebeslut 
123-1001/2015 

 
Beslut 

1. Försäljning av del av fastigheten Enskede Gård 1:1 (kv 

Medlemmen) och tillkommande byggrätter för en 

sammanlagd preliminär försäljningslikvid om 92 216 778 

kronor godkänns. Exploateringsnämnden medges rätt att 

upprätta erforderliga avtal. 

2. Försäljning av del av fastigheten Årsta 1:1 (kv Bolmen) 

och tillkommande byggrätter för en sammanlagd 

preliminär försäljningslikvid om 70 310 978 kronor 

godkänns. Exploateringsnämnden medges rätt att upprätta 

erforderliga avtal. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:76 behandlas. Utlåtandet 

gäller överenskommelse om exploatering för bostäder och 

förskola inom fastigheten Enskede Gård 1:1 samt bostäder inom 

fastigheten Årsta 1:1 i Årsta med JM AB. Årstastråket etapp 1. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 21  
Arvodering av förtroendevald (Utl. 2015:77) 
Dnr 100-1276/2015 

 
Beslut 

Arvode ska utges till Gita Nabavi (Fi) om 55 % av helt arvode 

under perioden 2015-08-03 - 2015-12-31. 

 

Jäv 

Gita Nabavi (Fi) deltar inte i behandlingen av ärendet på grund av 

jäv. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:77 behandlas. Utlåtandet 

gäller arvodering av förtroendevald. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 22  
Långsiktig plan för nyinvesteringar, reinvesteringar 
och underhåll av stadens idrottsanläggningar (Utl. 
2015:78) 
Rapport från idrottsnämnden 
Dnr 122-713/2015 

 
Beslut 

Ärendet återremitteras med stöd av reglerna om 

minoritetsåterremiss och med den motivering som anförs i 

Moderaternas och Folkpartiets reservation i 

kommunstyrelsen. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:78 behandlas. Utlåtandet 

gäller långsiktig plan för nyinvesteringar, reinvesteringar och 

underhåll av stadens idrottsanläggningar. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Bjuggren, Anders Lindell, Bo 

Sundin, Sebastian Wiklund, Christina Linderholm, Lisa Palm, 

Erik Slottner, Gulan Avci, Mehdi Oguzsoy, Per Ossmer, Sophia 

Granswed och Ulla Hamilton. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Bjuggren (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Bo Sundin (M), Gulan Avci (FP), Erik Slottner (KD), Christina 

Linderholm (C) och Per Ossmer (SD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Folkpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen att ärendet ska 

återremitteras. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden prövar förslaget om återremiss mot att ärendet ska 

avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar 

återremittera ärendet med stöd av reglerna om 

minoritetsåterremiss och med den motivering som anförs i 

Moderaternas och Folkpartiets reservation i kommunstyrelsen. 
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§ 23  
Verksamhetsinförande och införande av användarstöd 
för Skolplattformen (Utl. 2015:79) 
Dnr 131-922/2015 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden får inom ramen för Projekt 

Skolplattform Stockholm ansvar för att 

- Skolplattformen successivt införs i verksamheten under 

åren 2015-2018.  

- Användarstöd införs under åren 2015-2016. 

- Parallell it-drift och förvaltning av Skolplattformens 

nya it-lösningar och befintliga it-system genomförs 

under de perioder då detta är nödvändigt. 

- Befintliga it-system som ersätts av skolplattformen 

avvecklas stegvis. 

2. Verksamhetsinförandet av Skolplattformen enligt punkt 1 

finansieras för år 2015 genom disposition av de i eget 

kapital särskilt reserverade medlen för verksamhets-

utveckling med it. Kostnader för kommande år får beaktas 

i samband med kommunfullmäktiges budget för 2016. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:79 behandlas. Utlåtandet 

gäller verksamhetsinförande och införande av användarstöd för 

Skolplattformen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 24  
Plan för reinvesteringsbehov i stadens parker  
(Utl. 2015:80) 
Genomförandebeslut 
Dnr 124-718/2015 

 
Beslut 

Trafiknämndens plan för reinvesteringar i stadens parker för 

åren 2016-2024, samt process för fördelning av medel 

godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:80 behandlas. Utlåtandet 

gäller plan för reinvesteringsbehov i stadens parker. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Helldén, Karin Ernlund, Patrik 

Silverudd, Malin Ericsson och Lorena Delgado. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 25  
Micasa Fastigheter i Stockholm AB:s renovering av 
Vintertullens äldreboende, kv. Hamnvakten 7 
(Utl. 2015:81) 
Genomförandebeslut 
Dnr 112-937/2015 

 
Beslut 

Renovering av Vintertullens äldreboende, kv. Hamnvakten 7, 

till en total investeringsutgift om 400 mnkr godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:81 behandlas. Utlåtandet 

gäller Micasa Fastigheter i Stockholm AB:s renovering av 

Vintertullens äldreboende, kv. Hamnvakten 7. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Lindblom. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindblom (V) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 26  
AB Stockholmshems nyproduktion av bostäder, 
Rosenlundsparken, Södermalm (2015:82) 
Genomförandebeslut 
Dnr 112-709/2015 

 
Beslut 

AB Stockholmshems nyproduktion av 129 hyreslägenheter 

med kompletterande lokaler, i västra delen av 

Rosenlundsparken på Södermalm, till en total 

investeringsutgift om 451 mnkr godkänns. 

 
Reservation 

Samtliga ledamöter för Sverigedemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för eget förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:82 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Stockholmshems nyproduktion av bostäder, 

Rosenlundsparken, Södermalm. 

 

I debatten yttrar sig Kadir Kasirga, borgarrådet J. Larsson, Martin 

Westmont, Erik Slottner, Björn Ljung, Elin Olsson, Christina 

Linderholm samt borgarråden Livh och Lindblom. 

 
Förslag till beslut 

Kadir Kasirga (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Martin Westmont (SD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

avslå kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 27  
AB Svenska Bostäders nyproduktion av bostäder inom 
Albano (Utl. 2015:83) 
Genomförandebeslut 
Dnr 112-708/2015 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:83 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Svenska Bostäders nyproduktion av bostäder inom 

Albano. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 28  
Detaljplan och kvalitetsprogram för del av Norra 
Djurgårdsstaden, Gasverket Västra m.m. (del av 
Hjorthagen 1:3 m.fl.) i stadsdelen Hjorthagen (scen, 
skola, förskola, museum, kontor, m.m.) Dp 2011-17188-
54 (Utl. 2015:84) 
Dnr 120-1055/2015 

 
Beslut 

Detaljplan för del av Norra Djurgårdsstaden, Gasverket Västra 

m.m. (del av Hjorthagen 1:3 m.fl.) i stadsdelen Hjorthagen 

(scen, skola, förskola, museum, kontor, m.m.) antas. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Folkpartiet reserverar sig mot beslutet till 

förmån för eget förslag. 

 

Samtliga ledamöter för Sverigedemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för Folkpartiets förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:84 behandlas. Utlåtandet 

gäller detaljplan och kvalitetsprogram för del av Norra 

Djurgårdsstaden, Gasverket Västra m.m. (del av Hjorthagen 1:3 

m.fl.) i stadsdelen Hjorthagen (scen, skola, förskola, museum, 

kontor, m.m.). 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Mogert, Martin Westmont, 

Cecilia Obermüller, Björn Ljung och Maria Antonsson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Mogert (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Björn Ljung (FP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Folkpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Folkpartiets förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 29  
Reviderad taxa för stadsbyggnadsnämnden 
(Utl. 2015:85) 
Hemställan från stadsbyggnadsnämnden 
Dnr 120-935/2015 

 
Beslut 

1. Taxa för stadsbyggnadsnämndens verksamhet fastställs i 

enlighet med stadsbyggnadsnämndens förslag enligt 

bilaga 1 till utlåtandet, att gälla från och med den 1 

oktober 2015. 

2. Justering av stadsbyggnadsnämndens intäkter och 

kostnader görs i samband med kommunfullmäktiges 

budget 2016. 

3. Grundbeloppet fastställs till 60 kronor, att gälla från och 

med den 1 oktober 2015. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:85 behandlas. Utlåtandet 

gäller reviderad taxa för stadsbyggnadsnämnden. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 30  
Gång- och cykelåtgärder på Lidingövägen (Utl. 2015:86) 
Genomförandebeslut 
Dnr 124-953/2015 

 
Beslut 

1. Trafiknämnden får genomföra gång- och cykelåtgärder på 

Lidingövägen till en investeringsutgift om 57,0 mnkr. 

Utgifterna för 2015 ska rymmas inom nämndens 

investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för 2016. 

2. Trafiknämnden medges rätt att teckna erforderliga avtal.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:86 behandlas. Utlåtandet 

gäller gång- och cykelåtgärder på Lidingövägen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Helldén och Brinck samt Patrik 

Silverudd. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 31  
Införande av en servicegaranti (Utl. 2015:87) 
Motion (2015:2) av Erik Slottner (KD) 
Dnr 106-187/2015 

 
Beslut 

Motion (2015:2) av Erik Slottner (KD) om ”Införande av en 

servicegaranti” anses besvarad med hänvisning till vad som 

sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Kristdemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:87 behandlas. Utlåtandet 

gäller införande av en servicegaranti. 

 

I debatten yttrar sig Erik Slottner, Mirja Räihä och Christina 

Linderholm. 

 
Förslag till beslut 

Erik Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

bifalla motionen. 

 

Mirja Räihä (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 32  
Alla barns möjlighet till kultur och idrott – Ändra 
normen för ekonomiskt bistånd (Utl. 2015:88) 
Motion (2015:8) av Rasmus Jonlund, Isabel Smedberg-Palmkvist 
och Richard Bengtsson (alla FP) 
Dnr 106-297/2015 

 
Beslut 

Motion (2015:8) av Rasmus Jonlund, Isabel Smedberg-

Palmkvist och Richard Bengtsson (alla FP) ”Om alla barns 

möjlighet till kultur och idrott: Ändra normen för ekonomiskt 

bistånd” anses besvarad med hänvisning till vad som sägs i 

utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Centerpartiet reserverar 

sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 

Samtliga ledamöter för Folkpartiet reserverar sig mot beslutet till 

förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:88 behandlas. Utlåtandet 

gäller alla barns möjlighet till kultur och idrott – Ändra normen 

för ekonomiskt bistånd. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet E. Larsson, Anne-Lie Elvén, 

Alexandra Mattson, Hanna Gerdes, borgarrådet Mogert, Gita 

Nabavi, Anders Lindell, Mehdi Oguzsoy, Andrea Ström och 

Karin Ernlund 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Mogert (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Anne-Lie Elfvén (FP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Folkpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Andrea Ström (M) och Karin Ernlund (C) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 
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Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 33  
Bordläggning av ärende 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger kommunstyrelsens utlåtande 

nr 89 för år 2015. 

 

 

§ 34  
Återtagande av motion 

 
Beslut 

Motionen avskrivs. 

 
Motionen 

Åsa Jernberg och Martin Michel (båda MP) har återkallat motion 

nr 2013:2 om stöttande och utvecklande av det arbetsintegrerade 

sociala företagandet, dnr 331-154/2013. 
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§ 35  
Interpellation om Region Gotlands brev om Bromma 
flygplats betydelse (nr 2015:25) 
Dnr 107-694/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Anna König Jerlmyr (M) har ställt en interpellation om Region 

Gotlands brev om Bromma flygplats betydelse. 

Kommunfullmäktige beslutade den 25 maj 2015 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 8. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Wanngård, König Jerlmyr och 

Helldén, Rickard Warlenius, borgarrådet J. Larsson och Åke 

Askesten. 

 
Ordningsfråga 

Borgarrådet J. Larsson ställer ordningsfråga om vikten av att 

hålla sig till ämnet i interpellationsdebatten. 
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§ 36  
Interpellation om Östersundsmodellen, en modell för 
uppföljning och analys av kvalitet, arbetsvillkor och 
ekonomi inom äldreomsorgen (nr 2015:26) 
Dnr 107-777/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Sofia Modigh (KD) har ställt en interpellation om 

Östersundsmodellen, en modell för uppföljning och analys av 

kvalitet, arbetsvillkor och ekonomi inom äldreomsorgen. 

Kommunfullmäktige beslutade den 25 maj 2015 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 9. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Lindblom, Sofia Modigh, Mirja 

Räihä, Torun Boucher, Dennis Wedin och Gita Nabavi. 
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§ 37  
Nya motioner 

 

Under tiden den 16 juni – 7 september 2015 väcktes följande 

motioner: 

 

1. Motion (2015:51) av Maria Danielsson (SD) om äldre och 

förskolan 

Dnr 106-1149/2015 

2. Motion (2015:52) av Karin Ernlund (C) om att införa 08-

dagen 

Dnr 106-1282/2015 

3. Motion (2015:53) av Karin Ernlund (C) om sovmorgon för 

Stockholms elever 

Dnr 106-1283/2015 

4. Motion (2015:54) av Joakim Larsson (M) om utveckling 

av statens fastigheter 

Dnr 106-1319/2015 

5. Motion (2015:55) av Joakim Larsson (M) om Evert Taubes 

terrass 

Dnr 106-1320/2015 

6. Motion (2015:56) av Joakim Larsson (M) om att tillåta 

ombildningar i ytterstaden 

Dnr 106-1321/2015 

7. Motion (2015:57) av Anna König Jerlmyr (M) om 

stadsodling 

Dnr 106-1342/2015 

8. Motion (2015:58) av Lotta Edholm (FP) om att återta 

diplomatparkeringar vid obetalda p-böter 

Dnr 106-1349/2015 

9. Motion (2015:59) av Anna König Jerlmyr och Cecilia 

Brinck (båda M) om att ge kommunerna verktyg för ett 

tryggt och snyggt offentligt rum 

Dnr 106-1381/2015 

10. Motion (2015:60) av Cecilia Brinck (M) om bättre 

mottagande av nyanlända elever 

Dnr 106-1382/2015 

11. Motion (2015:61) av Lotta Edholm (FP) om att ta tillvara 

fritidshemmets potential för lärande och inrätta ett tak för 

barn 

Dnr 106-1383/2015 
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Sammanträdet avslutas kl. 22:06 

 

 

 

Vid protokollet 

Ulrika Gunnarsson 

 

 


